



PRO ESSENTIALS

Extractor Shampoo - Carpet and Upholstery 1633825



DANGER: Causes serious eye damage. Harmful if swallowed. Causes skin irritation. Carefully read precautions on back panel before use.

DANGER : Provoque des lésions oculaires graves. Nocif en cas d'ingestion. Provoque une irritation de la peau. Lire attentivement les précautions sur le panneau arrière avant utilisation.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN • TENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

This container not filled under supervision of Kent Automotive.

PRECAUTIONS: If medical advice is needed, have product container or label at hand. Keep out of reach of children. Read label before use. Wash hands thoroughly after handling. Wear protective gloves/eye protection/face protection. **RESPONSE:** IF SWALLOWED: Call a POISON CENTER/doctor if you feel unwell. IF ON SKIN: Wash with plenty of water. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER/doctor. IF exposed or concerned: Call a POISON CENTER or doctor. If skin irritation or rash occurs: Get medical advice/attention. If eye irritation persists: Get medical advice, attention. Use only in well-ventilated areas. **DISPOSAL:** Dispose of contents/container in accordance with the local, regional, national, and international regulations. **For further information see SAFETY DATA SHEET.**

CONTAINS (CAS No): Water (7732-18-5), Sodium -1 Octane Sulfonate (5324-84-5), Sodium Hydrogen Dicarboxylate (533-96-0), (2-Methoxymethylethoxy) Propanol (34590-94-8), 1-(2-Butoxy-1-méthylethoxy-2-propanol) (29911-28-2).

Sold by/Vendu par: **Kent Automotive** kent-automotive.com

8770 W. Bryn Mawr Ave., Suite 900, Chicago, IL 60631-3515
7315 Rapistan Court, Mississauga, ON L5N 5Z4

PRÉCAUTIONS : Si un avis médical est nécessaire, ayez à portée de main le récipient ou l'étiquette du produit. Tenir hors de portée des enfants. Lire l'étiquette avant utilisation. Se laver soigneusement les mains après manipulation. Porter des gants de protection/un équipement de protection des yeux/du visage. **RÉPONSE :** EN CAS D'INGESTION : Appeler un CENTRE ANTIPOISON/un médecin si vous ne vous sentez pas bien. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU : Laver abondamment à l'eau. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirez les lentilles de contact, si elles sont présentes et faciles à faire. Continuez à rincer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON/un médecin. Si exposé ou concerné : Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée : Consulter un médecin. Si l'irritation oculaire persiste : Consulter un médecin, attention. Utiliser uniquement dans des zones bien ventilées. **MISE AU REBUT :** Éliminer le contenu/récipient conformément aux réglementations locales, régionales, nationales et internationales. **Pour de plus amples renseignements, consulter la FICHE SIGNALÉTIQUE.**

INGRÉDIENTS (CAS No): Eau (7732-18-5), Sodium -1 Octane Sulfonate (5324-84-5), Sodium Hydrogen Dicarboxylate (533-96-0), (2-Méthoxyméthylethoxy) Propanol (34590-94-8), 1-(2-Butoxy-1-méthylethoxy-2-propanol) (29911-28-2).

USA: 888-YES-KENT (888-937-5368)
Canada: 800-563-1717

©Lawson Products, Inc. 2021 Reproduction in whole or in part prohibited. Reproduction partielle ou complète interdite. Made and printed in USA. Fabriqué et imprimé aux É.U. 1633825SL0921